
Geachte beleidsmakers
Door de jacht op haas en konijn te sluiten wordt de motivatie om veel vrije tijd te stoppen in het 
verbeteren van de leefomgeving voor plant, dier en mens flink de kop ingedrukt. Met deze wijziging 
wordt het vertrouwen in de overheid niet beter.  Als u als overheid denkt het hele faunabeheer zelf 
te regelen danwel door professionals dan moet je wel een flinke geldbuidel hebben. Ga er maar 
vanuit dat de schadevergoeding aan landbouw e.d. met het wegvallen van de jagers zal 
vertienvoudigen en voor de wildstand wordt het er niet beter op. 
De controle in het veld wordt ook minder hetgeen de leefomgeving en zeker ook de wildstand niet 
ten goede komt.
Ik hoop dat u  het verstand gaat gebruiken en het voornemen van de wijzigingsregel intrekt.


